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ACTA 

Comissió de Seguiment del Consell de Barri del Casc  Antic.   

Data: 17/09/2017 Hora: 19h 
Lloc: Centre Cívic Convent de sant Agustí.  

Participants  

Nom i cognoms Entitat 
 JORDI JOVER                                  FUNDACIO COMTAL 
 ALFONS SOLA                                 A.E SANTA CATERINA I AA.VV 
ANNA CAPDEVILA                            FUNDACIO ESQUITX 
ALBERT LAZARO                              VEI 
TERESA BALTA                                CENTRE SANT PERE APOSTOL 
 
MARC BORRAS                                CONSELLER ERC 
MARC RODES                                  CONSELLER PdeCAT 
JULIA BAREA                                    CONSELLERA CIUTADANS 
M. JOSE ARTEAGA                           CONSELLERA PSC 
NATALIA RODRIGUEZ                      CONSELLERA GOVERN     
PILAR HERAS                                   TdB Casc Antic.  
 

Participants que excusen la seva assistència  

Nom i cognoms Entitat 
 

 

Temes tractats 
 

1.- Benvinguda i obertura de la sessió 

2.- Lectura dels  acords presos al Consell de barri .  

3.- Ordre del dia del Consell de barri.  

4.- Torn de paraules 

 
Obre la sessió la Consellera de Govern la Sra. Maria Jose Arteaga 

Presenta  l´ordre del dia i informa del retard del Conseller de Govern Jordi Rabassa, s´inicia la 
sessió sense ell.  

1.- lectura de l´acta del Consell de barri i acords  presos. 

 
 

 



 

 

Districte de Ciutat Vella  

 

2 

 

 

La Consellera fa una lectura dels acords presos al Consell i es fa un repàs de totes les 
qüestions i preguntes dels veïns i les veïnes . Es valora l´estat actual dels temes plantejats al 
consell.  

Es comenta que el tema del habitatge que va sortir al Consell de barri es el tema fonamental al 
barri, La Fundació Esquitx va fer una sessió amb Pares i oficina del habitatge per comentar 
dubtes i preocupacions d eles famílies amb les que treballen va anar molt bé.  

L´AA.VV també ha fet dues sessions diferents amb veïns i l´oficina de l´habitatge, per resoldre 
dubtes i preocupacions dels associats . Fundacio esquitx i AA.VV segueixen treballant el tema 
conjuntament.  

En Marc Borràs Conseller ERC demana a la Consellera M.J. Arteaga un posicionament clar al 
respecte del tema dels topalls sobre el lloguer. Observa que hi ha certa discordança entre el 
que s´explica des del PMH al respecte i les respostes que es donen com a Govern en el 
Consell de barri als veïns.  

2-Informació sobre VIA LAIETANA I PLAÇA ANTONI MAURA. 

S´iniciarà el procés de participació de Via laietana als inicis del 2018. 

Al Consell de Barri es va donar informació als veïns sobre les diferents mesures previstes en la 
Mesura de Govern: arranjament de voreres, reduir el transit, talls del carrer 4 cops a l´any per 
tal que els veïns i les entitats puguin gaudir del espai... 

El Sr. Alfons Sola parla d´una proposta de l´Escola d´Arquitectura  que es veu que agradat molt 
a l´Ajuntament , i vol saber qui té aquesta proposta ?  

La Consellera Natalia Rodríguez respon que hi haurà una taula política per treballar Via 
laietana i es allí on cal veure tots aquests projectes.  

 

3-PROPOSTES PER L´ORDRE DEL DIA DEL CONSELL DE BARRI 

-informacions generals 

-Tema central: infància i adolescència. 

Natalia proposa fer un recull de les dades que tenim al Dté sobre el tema i iniciar el debat a 
partir d’aquí.  

 

Les entitats d’infància presents demanen més temps per poder treballar el tema amb els seus 
usuaris, es important que arribi al consell la veu dels nens i nenes que viuen el barri , i ha molt 
poc temps fins al 27 de Setembre, i el curs a les entitats amb els infants encara no ha 
començat. 

Natalia proposa fer una aproximació al tema i en uns mesos portar el treball de les entitats i els 
infants a un altra consell de barri.  

Es parlarà amb els Ampes per a que vinguin a participar al Consell. 
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4-TORN OBERT DE PARAULES: 

-Esquitx fa una proposta de poder treballar amb infants on ells opinin sobre la ciutat i les seves 
propostes siguin vinculants. 

-S´informa que dins de la Mesura de Via Laietana esta previst fer un Camí Escolar on 
participaran escoles del Gòtic i el Casc Antic, de les 2 bandes del carrer (Baixeres, La Salle 
Comtal, Cervantes i Sant Felip Neri).  

-A. Sola es mostra molt preocupat pel punt de venda de drogues del C/. Arenes amb Argenter. 

Diu que els traficants ocupen pisos a Mestres casals i Martorell  nº 18, i això genera molta 
inquietud entre els veïns. Ho passarem  als MM.EE. per tal que es pugui intervenir.  

-A. Lázaro: hi ha moratòria per les botigues de souvenirs? 

Han obert una botiga horrible davant del Palau . Vol saber si tenen llicencia d´activitat? 

-A. Sola a l´antic bar tres portes, hi estan obrint un nou restaurant que sembla normal, caldrà 
donar-los tot el suport que necessitin . 

 

 

 

 

 
Acords 

   
Es clou la Comissió de Seguiment a les 21h. 
 
 
 
La Tècnica de barri del Casc Antic 


